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Brazylijski obrońca Romy udzielił wywiadu Sky Sport dwa dni przed ligową

potyczką z Sampdorią Genua.

Czy jesteście w stanie pokonać Real?

- Oczywiście. Gramy u siebie i musimy zrobić wszystko, by wygrać to spotkanie. Co

prawda do awansu brakuje nam niewiele punktów, ale naszym celem zawsze jest

zwycięstwo. Zdajemy sobie sprawę, że czeka nas ciężkie starcie, ale będziemy

przygotowani.

Z czego wynika tak duża różnica pomiędzy tym co prezentujecie w Serie A

i LM?

- Sądzę, że to kwestia koncentracji. Gdy awansujesz do LM masz świadomość tego,

że każdy mecz będzie trudny i wiesz, że w fazie grupowej jest tylko sześć meczów

do rozegrania, dlatego jesteś bardziej skoncentrowany. Ale to tak samo powinno

funkcjonować w rozgrywkach ligowych. Jeszcze sporo przed nami, ale z drugiej

strony mamy już prawie grudzień i nie możemy za bardzo odstawać od czołówki. To

nie jest nasze miejsce, musimy walczyć bardziej zaciekle i spróbować czegoś

nowego, czego zwykle nie robimy, aby odzyskać dobrą formę i stać się Romą taką

jak wcześniej.

Jakie są atuty Schicka?

- Musimy mieć na uwadze, że Patrik to nadal młody zawodnik, na którym ciąży

ogromna presja. Ma mocną charakterystykę, znakomitą technikę i mocny strzał.

Musi popracować nad sobą, ale pamiętajmy, że każdy z nas jest inny. Dlatego

okażmy mu jeszcze trochę wsparcia i cierpliwości. Jak dla mnie to świetny gracz.

Jaką radę dałbyś pozostałym młodym?

- Kiedyś było ciężko przebić się wśród wielkich nazwisk, ale dziś wystarczy postarać

się nieco bardziej i wchodzisz do pierwszego zespołu, przebicie się nie jest aż tak

trudne. Młodzi myślą, że już są najlepsi, ale nie można spoczywać na laurach,

zawsze trzeba dążyć do rozwoju. Technicznie prezentują dobry poziom: Under jest

bardzo szybko, a Kluivert i Zaniolo są niesamowicie silni. Dlatego potrzebują czasu

by pracować ciężej i zrozumieć, że w piłce wszystko idzie szybko.

Czego spodziewasz się po spotkaniu z Sampą?

- Sampa ma świetny zespół, musimy być gotowi na wszystko i wygrać, ponieważ

potrzebujemy tych trzech punktów, zarówno dla poprawy miejsca w tabeli jak i

wzmocnienia morale

Walka o 4. miejsce będzie trudna?

- Czas biegnie, więc i my musimy biec. Nie wydaje mi się, abyśmy zatrzymali się na

9. pozycji.

Co było trudniejsze - wywalczenie trzeciej pozycji w Serie A czy awans do

półfinału LM?

- Jeśli będziemy pracować z odpowiednim nastawieniem i poświęceniem, tak jak w
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ubiegłym sezonie możemy osiągnąć więcej niż 3. miejsce w lidze i półfinał LM.

Musimy walczyć do samego końca.
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